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Ilmajoen rotaryklubi 2006 – 2007  
 
 
 

Hallitus     Tilintarkastajat 
 
Presidentti  Erkki Haapamäki  Varsinaiset tilintarkastajat 
1. varapesidenntti  Timo Tuomikoski       Arvo Ala-Lahti 
2. varapresidentti  Seppo Kormano       Jouko Metsä-Ketelä  
Past presidentti Seppo Aura 
1. sihteeri  Jussi Niukkala 
2. sihteeri  Antti Hakanen   Varatilintarkastajat 
3. sihteeri  Jussi Uusimäki         Tapani Ala-Kauppila 
Jäsen  Tuomo Laitila          Erkki Ervast 
1. klubimestari  Raimo Lähdesmäki 
2. klubimestari  Jouko Metsä-Ketelä 
Rahastonhoitaja(t) Erkki Holkko / Matti Hirvelä 
Nuorisovaihtoasiamies Jari Mäki 
 
 
 
 
 
 
 
Klubipalvelukomitea Ammattipslvelukomitea Läsäolo- ja ohjelmakomitea 
Timo Tuomikoski  pj.  Esko Kontiokoski pj.  Jussi Uusimäki pj. 
  Antti Hakanen   Matti Hirvelä 
Toveruuskomitea Jarmo Koivulahti Erkki Ervast 
Seppo Ylinen pj.  Jouko Metsä-Ketelä Tuomo Laitila 
Jussi Iivari  Yrjö Hirsimäki  Esko Honkasalo 
Simo Järvi  Kimmo Martiskainen  
Simo Isotalo    Talouskomitea 
Jari Paulaharju   Kansainvälisen palvelun Aarno Pirilä pj. 
  komitea  Juho Nikkola 
Julkaisu- ja tiedotuskomitea Jyrki Oksanen pj. Arvo Ala-Lahti 
Rauno Antila pj. Antti Alho  Reijo Kauppila 
Jari Mäki  Tapani Ala-Kauppila  Heino Kuismanen 
Seppo Aura  Pentti Alanko      
Markku Ojala  Ari Rousu  Yhteiskuntapalvelukomitea 
Aulis Hahtola    Juha Jouppila pj. 
  Luokite- ja jäsenyyskomitea Seppo Kormano 
Rotarytietouskomitea Matti Äärynen pj. Raimo Lähdesmäki 
Kari Kaukonen pj. Erkki Helsten  Reijo Laine 
Kauko Halme   Reijo Yrjänäinen Veikko Töyli 
Jaakko Jokimäki  
Risto Hakala 
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ROTARYVUOSI 2006 – 2007  
 
RI:n presidentti William B. Boydin rotaryvuoden  2006 – 2007 teemana oli LEAD THE WAY – Näytä tietä. 
 
Kuvernöörinä piirissä 1380 oli Antti Kiviniemi, Jalasjärven Rotaryklubista. Hän vieraili 
klubissamme 7.9.2006. Apulaiskuvernöörinä alueellamme jatkoi Erkki Silander, Seinäjoki 
Törnävän klubista ja hän teki virallisen vierailun klubiimme 31.8.2006. 
 
 
Kokouspaikkamme oli edelleen Ilmajoen krouvi ja kolousaika torsraisin klo 17.30. 
 

 
                                Piirikuvernööri Antti Kiviniemen vierailu klubisamme14.9.2006 
 
 
Jäsenistö 
 
Toimintavuotemme alussa ja lopussa klubimme jäsenmäärä oli 47.  
 
Klubimme kunniajäseninä olivat Esko Kuivasmäki, Aake Yli-Lauronen, Mikko Kivistö, Jaakko 
Leppälä ja Lasse Lintala. 
 
Kokoukset 
 
Viikkokokouksia toimintavuoden aikana oli 47 ja hallitus kokoontui 8 kertaa. 
Osallistumiskertoja kokouksiin oli 1779 kpl ja läsnäoloprosenttimme oli 94,2  %. 
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ALUSTUKSET, TAPAHTUMAT JA VIERAILUT 
 
SYYSKAUSI 2006 
 
6.7.2006 
-Viirien vaihto Oulun RK:n kanssa. Vaihdon suorittivat Oulun RK:n presidentti Erkki Koskela ja 
presidenttimme Erkki Haapamäki. 
-Vaihto-oppilaamme Judy Ingham (Uusi-Seelanti) kertoi rotaryvaihto-oppilaiden Euroopan 
matkasta. 
 
13.7.2006 
-Jari Mäki kertoi vaihto-oppilastoiminnan kiemuroista. 
-Reijo Kauppila kertoi uudelleen valinnastaan piirin ammttipalvelukomitean puheenjohtajaksi ja 
ammattipalvelukomitean toiminnan painopisteistä. 

 
20.7.2006 
-Jari Mäki esitteli uudet kesävaihto-oppilaat: Pauline Cordonier Belgia ja Emilija Briedyten Liettua. 
Vaihto-oppilailla oli ollut paljon toimintaa ja tutustumiskäyntejä isäntäperheiden järjestämänä. 
Vaihto-oppilaat kertoivat itsestään ja omasta maastaan. Tulkkina toimi Susanne Mäki. 
-Suoritimme viirien vaihdon vaihto-oppilas Pauline Cordonierin kanssa. Saimme Paulinen 
kotikaupungin Brugge`t Vrijen RK:n viirin. 

 
27.7.2006 
-Kävimme läpi Rotary olympialaisten ja karsintojen toimenpiteitä.  
-Veljemme Risto Hakala kertoi pyöräilyretkestään Viron ja Latvian alueella. Mukana olivat 
veljemme Erkki Ervast ja pyöräilyspecialisti Olli Mäkynen. He pyöräilivät yhteesä n. 1600 km. 

 
3.8.2006 
-Käytiin läpi rotaryolympialaiskarsintojen ohjemaa. 
-Veljemme Kari Kaukonen kertoi Ilmajoki-Lehden järjestämästä Pariisin matkasta. Veli Yrjö 
Hirsimäki täydensi kertomusta omalta osaltaan (Pariisin matkoja oli järjestetty kaksi; Yrjö oli 
osallistunut jälkimmäiseen ja Kari ensimmäiseen). 

-  
10.8.2006 
-Kokous pidettiin Vanhassa Loukasmäessä. 
-Kokouspaikan esitteli Elli Luoma ( huhujen mukaan talossa kummittelee öisin). 
-Käytiin läpi Jalasjärvellä pidettävien Rotary Olympialaisten ohjelmaa. Päätimme lähteä 
kilpailupaikalle veljemme Esko Kontiokosken omistamalla vanhalla Lumiahon linja-autolla. 
-Varsinaisen kokouksen jälkeen suoritimme Olympiakarsinnat, joiden tulosten perusteella 
määrättiin Jalasjärven kisojen osallistujat ( palkinnot olivat suorastaan mahtavia ja niitä oli 
runsaasti). 

 
16.8.2006  
Rotaryolympialaiset/Intercitykokous Jalasjärvi 
-Varsinainen viikkokous siirrettin pidettäväksi rotatyolympialaisten yhteydessä Jalasjärvellä viiden 
RK:n intercity –kokouksena. 
-Lumiahon vanhalla linja-autolla matkaa teki 20 veljeä ja vaihto-opppilas. 
-Osallistuimme kisoihin kohtalaisen hyvällä osanottajamäärällä; 24 veljeä vahvistettuna vaihto-
oppilaallamme Judy Inghamilla (voitimme uuden vierailevien klubien osanottoprosenttikisan). 
-Veljemme oallistuivat kisoihin innolla ja osin jopa erinomaisella menestyksella ( lentopallon 
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toinen sija ja tikanheittäjät toisena ja kolmantena ja tikkajoukkue toisena). 
 

 
 

       Vanha Lumiahon linja-auto takaisin kotukonnuillaan Jalasjärvellä. 
 
 
 
 
 

24.8.2006 
-Kokouksessa käytiin läpi Jalasjärven Rotary Olympialaisten menestyshetket ja arvottiin 
prosenttikisan voittopalkinto. 
-Käytiin keskustelua  voitaisiinko heinäkuulla pitää kesälomaa kokousten osalta. Aiheeseen 
palataan sääntövaliokuntamme esityksen pohjalta myöhemmässä vaiheessa. 

 
31.8.2006 
-Apulasigovernor Erkki Silander alusti tulevaa governor Antti Kiviniemen vierailua. 

 
7.9.2006 
- Governor Antti Kiviniemen vierailu: Hän kertoi omasta rotaty –taustastaan. Hänen mielestän 
rotarius on ennen kaikkea itsensä kehittämistä. Klubien on pysyttävä elävinä ja riittävän suurina. 
Olennainen osa rotary –toimintaa on tehtävien vaihtuminen vuosittain. Governor otti kantaa 
naisjäsenten puolesta. Hän painotti nuorisovaihdon merkitystä (meillä asiat hyvällä mallilla) ja 
rotarysäätiön vahvistamista (esim PHF).  
 
14.9. 2006  
-Veljemme Aulis Hahtola piti esitelmän PRESECO LUONNON ASIALLA: Aulis kertoi Presecon 
eri toimialoista ja erityisesti Presecon Ilmajoen yksiköstä Preseco Pomiltekista. 
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21.9. 2006  
-Illan varsinaisen alustajan oltua estynyt pitämästä esitelmäänsä, käyttiin  vilkasta kekustelu mm. 
Altian ilmoituksesta rakentaa uusi biopolttoainelaitos Ilmajoen Koskenkorvalle, veljemme Jari 
Mäki kertoi kuulemiaan muistelmia Urho Kekkosesta ( Jari oli vieraillut Konnevedellä talossa, josta 
hän oli muutama vuosi  sitten ostanut Kekkosen moottoriveneen – talon isäntä oli toiminut 
Kekkosen veneenkuljettajana) ja veli Arvo Ala-Lahti kertoi Aallo patteriston perinnetoimikunnan 
tulevasta Viron matkasta. 

 
28.9.2006 
-Todettiin että samana päivänä alkaneelle RYLA –kursille osallituu 28 opiskelijaa Ilmajoelta ja 
Kurikasta. Kursin vetäjänä toimii veljemme Kimmo Martiskainen. Esitelmöitsijöiden joukossa on 
muutama veljistämme, mutta tänä vuonna on paljon uusia luennoitsijoita joilla ei ole rotary –
taustaa. 
-Veljemme Jarmo Koivulahti oli ollut näyttävästi esillä päivän Ilkassa hänen kuljetusliikkeensä 
koulutusmyönteisyyden ansiosta. 
-Veljemme Yrjö Hirsimäki piti esitelmän: POHOJANMAAN KIELELLÄ: Hän on käynyt yli 40 
maassa ja aina hän on pärjännyt pohjalasis -murteella. Yrjö kertoili laajalti matkoistaan – pääpaino 
oli kuitenkin viimeisimmässä laivamatkassa Laatokalla. 
 
5.10.2006 
-  Veljemme Simo Järvi piti alustuksen aiheesta Viron historia ja nykyiset puolustusvoimat. 
Esitelmän aineisto perustui   Aallon Patteriston perinnetoimikunnan Viroon tekemään matkaan. 
Matkalla oli toiminut oppaana kenraaliluutnantti evp. Pentti Lehtimäki, joka oli ollut n. viisi vuotta 
Viron puolustusvoimien pääkoordinaattorina. 
 
12.10.2006 
-  Veljemme Kari Kaukonen kertoi Rhodoksen matkastaan. 
-  Veljemme Jouko Metsä-Ketelä alusti aiheesta Uusi osakeyhtiölaki (astunut voimaan 1.9.2006). 
 
19.10.2006 
 -  Veljemme Seppo Kormano alusti  sähköasioista ja Forttumin asemasta sähkömarkkinoilla.  
 
26.10.2006 
 - Veljemme Kimmo Martiskainen kertoi RYLA –kurssin onnistuneen kaikin puolin loistavasti. 
 -  Veljemme Jaakko Jokimäki piti alustuksen aiheesta Mormonikirkko Suomessa. 
 - Vaihto-oppilas Judy Ingham kertoi kokemuksistaan maastamme selkeällä suomenkielellä.  
 
2.11.2006 
 - Veljemme Juha Jouppila kertoi moottoripyörämatkastaan Portugaliin. 
 
9.11.2006 
  - Vaihto-oppilaamme Judy Ingham kertoi selvällä suomenkielellä täydennetynä kuvilla omasta 
kotimaastaan Uudesta-Seelannista. 
 
16.11.2006 
 - Veljemme Matti Hirvelä piti alustuksen aiheesta Esteratsastus, jota hän on harrastanut 
nuorempana ( hän on kuulunut muutaman vuoden Suomen maajoukkuevalmennettaviin ja hän on 
vastannut mm. Jaakko Ilkka –oopperan hevoskohtausten koulutuksesta). 
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23.11.2006 
- Vaalikokouksessa valittiin ensivuoden toimihenkilöt ja komiteat. 
- Tuleva presidentti on Timo Tuomikoski ja sihteeri Antti Hakanen. 
- Vaalikokouksen jälkeen näytti veljemme Jussi Niukkala kuvaamansa filmin vuodelta 1978 

Ilmajoen Musiikki juhlista ja Jaakko Ilkka oopperasta. 
 
30.11.2006 
- Perinteiset veteraanien joulumuistamiset hoitaa veljemme Arvo Ala-Lahti presidentin ja 

sihteerin kassa. 
- Veljemme Reijo Kauppila piti mielenkiintoisen esitelmän aiheenaan Stressi. 
  
14.12.2006 
-   Vietimme perinteistä joulujuhlaa Ilmajoen seurakunkeskuksessa. Mukana peerhejuhlassa olivat 
rovasti Juhani Erkkonen ja kunniajäsenemme Esko Kuivasmäki sekä vaihto-oppilaamme Judy 
Ingham. 
 
 

 
Presidentti antamassa joululahjaa vaihto-oppilaallemme.                    Veljemme Esko Kuivasmäki loihti jouluisia tunnelmia haitaristaan. 
 

 
 
 
 
21.12.2006 
- Muistoja vuosien takaa ”Niukkisfilmin” arkistoista: veljemme Jussi Niukkala esitti 
nuoruusvuosinaan kuvaamansa kaitafilmit ”Kohti kesää”, joka on kuvattu  -70 ja 80 –lukujen 
taitteessa ja ”Kauhufilmin”, joka oli kuvattu vuonna 1978. 
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KEVÄTKAUSI 2007  
 
4.1.2007 
- Veljemme Simo Isotalo piti mielenkiintoisen alustuksen isänsä Antti Isotalon hiljattain löytneestä 
muistikirjasta, joka käsittelee vuosien 1915 ja 1916 tapahtumia. 
  
11.1.2007 
- Teimme vierailun VR:n Seinäjoen ohjausalueen johtokeskukselle ja tilintarkastustoimisto KPMG 
oy ab:n toimitiloihin. 
  
18.1.2007 
- Veljemme Erkki Helsten ja Raimo Lähdesmäki kertoivat messumatkoistaan Saksassa ( Erkki oli 
ollut myymässä mattoja ja Raimo ostamassa tuotteita liikkeeseensä). 

 
25.1.2007 
 - Veljemme Reino Laineen alustuvuorolla kertoi Alina Markarian mitä on olla ulkomaalaisena 
työntekijänä Suomessa. 
- Pidimme vuosikokouksen. 
 
1.2.2007 
- Veljemme Jarmo Koivulahti piti esitemän ajopiirturikiekoista ja kuljettajien ajovuoroista. 
  
8.2.2007 
- Veljemme Tuomo Laitila piti alustuksen EP:n historian 7-osasta, jonka yhtenä kirjoittajana hän on 
toimunut. Alustus käsitteli lähinnä EP:n kansanopetusta. 
  
15.2.2007 
- Veljemme Juho Nikkola alusti aiheesta Suomen Susikanta. 
 
22.2. 2007  
-Veljemme Jari Mäki kertoi viimeisimmästä Amerikan matkastaan. Matka oli hänen 39. 
amerikanreissunsa. Joka kerta Jari on tuonut yhden uuden stetsonin, jotka hän on ripustanut 
työhuoneesa seinälle. 
-Veljemme Reijo Kauppila toi terveiset piirineuvoston kokouksesta. 

 
8.3.2007 
-Veljemme Jyrki Oksanen piti alustuksen aiheesta ” Tapiola –ryhmä tämänpäiväisessä 
finanssimaailmasa”. 
 
15.3.2007 
-Veljemme Jari Paulaharjun esitelmävuorolla piti alustuksen Atrian sikalinjan päällikkö Masa Ala-
Fossi. Aiheena oli Sika 2006 –projekti Atrialla.  
 
22.3.2007 
- Kurikan RK:n edustajana Aarre Asiala  kertoi tulevasta GSE –vaihtorymästa ja Ilmajoen 
osuudesta Intialasisten ohjelmaan. 
- Veljemme Seppo Aura kertoi Kanadan terveisiä Albert Nymannilta. 
- Alustusvurossa ollut veljemme Kimmo Martiskainen kertoi aikuiskoulutuksen uusista tuulista. 
Erityisesti uuteen ammattiin kouluttautumisesta tähtäimenä hyödyntää kotitalousvähennystä. 
 



 9 

29.3.2007 
- Veljemme Aarno Pirilä piti alustuksen aiheesta erilaiset kunniamerkit. Veli Aarno kertoi erittäin 
asiantuntevasti Valkoisen Ruusun Ritarikunnan, Suomen Leijonan Ritarikunnan ja Vapaudenristin 
Ritarikunnan erilaisista kunniamerkeitä ja niiden saajista ja saantivaatimuksista. 
 
12.4. / 14.4.2007 
- Varsinainen kokous siirrettiin 14.4. teatterimatkaksi Vaasaan. Kävimme katsomassa Vaasan 
kaupungin Teatterissa näytelmän ”Valehtelevat Poliisit”, jonka jälkeen kävimme ruokailemassa 
ravintola waild KanttarelliS`:ssa. Mukana oli 16 rotaria kälyineen ( yhteesä 32 osallistujaa), joista 
suurin osa maijoittui Radisson SAS:iin yöksi. Matka oli kaikin puo lin onnistunut. 
  
19.4.2007 
- Veli Erkki Holkko on saanut kunniakirjan oltuaan rahastonhoitajana 30 vuotta. Kunniakirja 
annettiin  Jalasjärven piirikokouksen yhteydessä. 
-  Alustusvuorossa oli veljemme Markku Ojala, joka kertoi valinnastaan V- ja U –seura Ilmajoen 
Kisailijoiden puheenjohtajaksi. Lisäksi hän kertoi Kisailijain  nykyisestä toiminnasta ja eri jaostojen 
kokoonpanosta ( 8 eri jaostoa). 
 
26.4.2007 
- Veljemme Seppo Aura esitteli Intiasta tulleiden GSE vaihtadeiden ohjelman Ilmajoella (3 päivää). 
- Alustuksessaan veljemme Ari Rousu esitteli seikkaperäisesti ”Rehtorin  toimenkuvaa” Ilmajoen 
yläasteella. 
   
3.5.2007 
- Veljemme Reijo Kauppila esitteli Intiasta saapuneet GSE –vaihtarit, jotka kertoivat myös itsestään 
englanniksi. Samalla suoritettiin myös viirien vaihdot. 
- Veljemme Timo Tuomikoski piti esitelmän ” Säästämisestä”. 
  
10.5.2007 
- Veljemme Veikko Töylin alustusvuorolla piti lääkäri Timo Kosonen esitelman aiheesta 
kolesteroli. 
  
24.5.2007 
- Kokous pidettiin Vaasan Läänin Puhelimen tiloissa Ilmajoen Ilkantiellä. Tutustumiskäynnin 
Puhelinmuseoon oli jäjestänyt veljemme Jussi Uusimäki. Museovastaava Olavi Hyvönen aloitti 
esittelyn kertomalla ajankohtaisesta VLP:n nurkanvaltausyrityksestä. Ennen museoesineisiin 
tutustumista Hyvönen kertoi museon syntyvaiheista. Esittelykierroksella totesimme, että esineet, 
joita oli kattavasti aina 1800 –luvun lopulta tähän päivään saakka, olivat hyvin esillä ja että 
rakennus oli hyvin peruskorjattu. 
 
31.5.2007 
-Veljemme Reijo Kauppila kertoi esitelmässään ”mitä on ollut olla rotari Ilmajoen klubissa”.  Reijo 
on muuttamassa kesäkuun lopussa Tampereelle ja jättämässä samalla klubimme. Veli Reijo on ollut 
Ilmajoen RK:n jäsenenä vuodesta 1987 ja hän on toiminut sihteerin ja puheenjohtajan tehtävien 
lisäksi mm. kaksi vuotta apulasikuvernöörinä. 
- Lisäksi veli Reijo esitteli juuri ilmestyneen oppikirjansa ” Ihmisen tapa oppia”. 
 
7.6.2007 
- Esimmäinen kesäkokous eli esitelmää ei ollut 
- Perinteiset kunnon pojan ja tytön stipendit olivat saaneet Timo Mäenpää ja Reetta Rousu. 
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14.6.2007 
- Vieraannamme ollut Erkki Silander lupautui ylläpitämään kotisivujamme edelleenkin vaikka hän 
ei enää jatka alueemme apulaiskuvernöörinä. 
- Veli Erkki kiitti veljeämme Reijo Kauppilaa hyvästä toiminnasta niin Ilmajoen Rotaryklubissa 
kuin piirissämmekin. Veli Reijon muutto Tampereelle on suuri memetys niin Klubille kuin 
piirillekkin. 
 
21.6.2007 
- Luovutimme Ilmajoen Rotaryklubin viirin Reijo Kauppilalle. Hän oli toinen yksityishenkilö, joka 
on saanut klubimme viirin ( ensimmäinen oli Veikko Pirilä). 
- Sovimme vaihtokokouksen ja rotaryolympialasiskarsintojen järjestelyistä. 
 
28.6.2007 
- Rotaryvuoden viimeinen  kokous eli vaihtokokous pidettiin Jussin Jokisaunoilla. 
- Veli presidentti Erkki Haapamäki kiitteli klubia ja toimihenkilöitä sekä hallitustaa hyvin 
sujuneesta vuodesta. Veli Erkki toivotti onnea uudelle presidentille veli Timo Tuomikoskelle ja 
hänen sihterilleen veli Antti Hakaselle. 
- Vaihtokokouksen jälkeen suoritmme olympialasikarsinnat. 
- Saunomisen ja makkaransyönnin jälkeen kerroimme karsintojen tulokset ja jaoimme runsaat 
palkinnot. 
- Vaihtokokous päättyi alun synkistä pilvistä huolimatta auringonpaisteisessa kesäillassa veli Erkin 
ja veli Jussin hymyillessä helpottuneina laskevan aurigon kajossa. 
 
 

 
 
  Vallanvaihto veli Erkiltä veli Timolle. 
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                   Jussin Jokisaunojen isäntä Jussi Rinta-Röyskö tarjoili meille mokkooskahvit. 
  

 
 Veljiä odottelemassa palkintojen jakoa. 
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Nuorisovaihto 
 
Rotaryvuotemme aikana oli meillä vaihto-oppilaana Judy Ingham Uudesta-Seelannista. 
Kesävaitareina olivat Pauline Cordonier Belgiasta ja Emilja Briedyten Liettuasta. Lisäksi kubimme 
vieraana oli GSE –vaihtoryhmä Intiasta. 
Läsnäoloprosentit viikkokokouksissa kuukausittain 
 
Heinäkuu 93,38 % 4 kokousta  Tammikuu  93,13 % 
Elokuu 90,50 % 5 kokousta  Helmikuu 96,25 % 
Syyskuu 96,25 % 4 kokousta  Maaliskuu 97,50 % 
Lokakuu 94,38 % 4 kokousta  Huhtikuu 94,87 % 
Marraskuu 97,00 % 5 kokousta  Toukokuu 94,74 % 
Joulukuu 92,50 % 2 kokousta  Kesäkuu 92,11 %  
 
Omien veljien vierailut kotimaassa 
 
Kauhajoki 2, kauhajoki-Aro 5, Jurva 1, Kurikka 30, Parkano 1, Sotkamo 3, Virrat 1, Seinäjoki 11, 
Seinäjoki-Lakeus 41, Seinäjoki-Törnävä 12, Jalasjärvi 3, Kokkola-Hakalax 1, Espoo 1, Tampere-
Pyynikki 1, Ivalo 3, Meri-Oulu 1 ja Joensuu 1. 
 
Muiden kulubien veljien vierailut Ilmajoen Rotaryklubissa 
 
Urjala 7, Kuusama 3, Oulu 1, Seinäjoki 1, Seinäjoki – Törnävä 4, Jalasjärvi 3, Toijala 2, Kurikka 1, 
Tapiola 1 ja Nokia 1. 
 
Lisäksi klubissamma vieraili GSE –ryhmä Intiasta, jonka vetäjä oli rotari. 
 
 
Muu toiminta 
 
10.8.2006      Tutustuimme vanhaan Loukasmäkeen ja suoritimme Rotaryolympialasiten karsinnat. 
 
16.8. 2006    Osallistuimme Rotaryolympialasiin Jälasjärvellä. Samalla pidettiin viiden 
Rotaryklubin intercitykokous. 
 
28.9.  – 12.10.2006    Järjestimme RYLA –kurssin yhdessä Kurikan Rotaryklubin kanssa. Kurssin 
vetäjänä toimi veljemme Kimmo Martiskainen. 
 
14.12.2006    Vietimme perinteistä joulujuhlaa Ilmajoen Seurakuntakeskuksessa. Mukana oli rovasti 
Juhani Erkkonnen. 
 
23.12. 2006    Veli Arvo Ala-Lahti yhdessä presidenin ja sihteerin kanssa toimittivat klubimme 
perinteiden mukaisesti joulumuistamiset (100 €:n lahjakortit) sotaveteraaneille. Tällä kertaa ne 
saivat lottatehtävissä ollut Aino Nikko ja sotaveteraani Valde Hakanen. 
 
11.1.2007       Vierailimme VR:n Seinäjoen ohjausalueen johtokeskuksessa ja tilintarkastustoimisto 
KPMG oy ab:n toimitiloissa Seinäjoella. 
 
14.4.2007 Teimme kälyjen kanssa teatterimatkan Vaasaan.  
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Toukokuun alkupäivinä järjestimme Intialaisen GSE –vaihtoryhmän ohjelman ja  majoittamisen 
kolmen päivän ajan. Heidän vierailunsa alueellinen päätösjuhla pidettiin Etelä-Pohjanmaan 
Opistolla. 
 
24.5.2007      Tutustuimme Vaasan Läänin Puhelimen museotiloihin Ilmajoen Ilkantiellä. 
 
28.6.2007 Pidimme perinteisen vaihtokokouksen ja Rotaryolympiakarsinnat Jussin Jokisaunoilla 
Ilmajoen Alajoella. 
 
Lisäksi kälymme ovat pitäneet kaksi omaa kokoustaan: ensimmäinen pidettiin Kulttuurikeskus 
Herralan rantasaunalla ja toinen yhdessä Lions Leidien kanssa Osuuspankin kokoustiloissa. 
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 Intialaisten GSE –vaihtoryhmän kanssa veli Reijo Kauppila ja veli presidentti Erkki Haapamäki. 
(Tässä seurasa sihteerikin kalpeni). 
 
Kuvat Pentti Alanko paitsi joulujuhlan kuvat Jussi Niukkala. 


